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Piotrkowie Trybunalskim — oraz Za
kłady Przemysłu Bawełnianego im. J. 
Marchlewskiego w Łodzi. Przedstawi
ciele Izby łódzkiej zorganizowali wy
cieczkę do Krakowa, Nieborowa oraz 
Żelazowej Woli, co pozwoliło naszym 
gościom zwiedzić interesujące ich za
bytki.

Członkowie delegacji wyrazili zado
wolenie z pobytu w Polsce i zaprosili 
przedstawicieli Izby łódzkiej do Eger.

3. P o m o c  R a d y  A d w o k a c k i e j  
w Ł o d z i  d l a  s i e r o t .  Rada Ad
wokacka w Łodzi objęła patronat nad 
Domem Dziecka im. J. Krasickiego w 
Łodzi. W dniu 21.XI.1974 r. nastąpiło

spotkanie przedstawicieli Rady Adwo
kackiej z członkami kierownictwa do
mu, wychowawcami i dziećmi. Rada 
ufundowała ze składek członkowskich 
telewizor dla wychowanków domu.

W uroczystości przekazania daru 
wzięli udział naczelnik Urzędu Łódź- 
-Bałuty E. Kosmala, przedstawiciele 
Wydziału Oświaty i przedstawiciele 
Rady Adwokackiej w Łodzi z dzieka
nem Rady adwokatem drem Eugeniu
szem Sindlewskim, wicedziekanem J. K. 
Ciskiem i sekretarzem POP J. Kiela
nem. Adwokaci zaoferowali Domowi 
Dziecka pomoc prawną i wychowawczą.

adw. dr Ju l iu s z  L e szczy ń sk i

I z b a  o l s z t y ń s k a

Z okazji XXX-lecia PRL został od
znaczony za zasługi w pracy zawodo
wej, na wniosek Zjednoczenia Budow
nictwa Rolniczego w Olsztynie, Medalem

XXX-lecia Polski Ludowej adw. E u g e 
n i u s z  K l i m e k ,  radca prawny tego 
Zjednoczenia, członek Izby Adwokac
kiej w Olsztynie.

I z b a  p o z n a ń s k a

1. Pobyt delegacji Poznańskiej Rady Adwokackiej w Cottbus 
w związku z uroczystościami 25-lecia powstania NRD

W dniu 5 września ub. roku wyje
chała do Cottbus na zaproszenie Kole
gium Adwokatów Okręgu Cottbus de
legacja Izby poznańskiej w składzie: 
adw. Andrzej Woźnicki, przewodniczący 
delegacji oraz koledzy adwokaci: Zbig
niew Lewecki, Witold Knoppek i Jan 
Skrobisz.

Delegacja nasza wzięła udział w uro
czystościach zorganizowanych przez Ko
legów Adwokatów w Cottbus. W dniu 
6 września 1974 r. odbyło się w lo
kalu Kolegium Cottbus zebranie adwo
katów tego okręgu z udziałem proku
ratora okręgu Cottbus oraz wicedyrek
tora Sądu okręgu Cottbus.

W przemówieniach wygłoszonych 
przez przewodniczącego Kolegium adw. 
Jacoba i przez adw. Woźnickiego pod
kreślono konieczność utrzymywania 
wzajemnych kontaktów, co przyczynia 
się do nawiązania serdecznych koleżeń

skich stosunków między adwokatami 
obu Izb. Złożono życzenia osiągnięcia 
wielu sukcesów w pracy zawodowej. 
Delegacja naszej Izby wręczyła ko
legom z Cottbus podarek w posta
ci pucharu z wygrawerowanym napi
sem „Adwokatom Kolegium Cottbus 
od Adwokatów Izby Poznańskiej”. W to
ku tego spotkania wygłoszone zostały 
dwa referaty o tematyce cywilistycznej. 
Adw. Witold Knoppek wygłosił referat 
na temat rozwoju polskiego prawa cy
wilnego, adwokaci zaś z Cottbus mó
wili o wspólności majątkowej małżeń
skiej i jej ustaniu w prawie NRD oraz 
o obowiązku alimentacyjnym w prawie 
NRD. Referaty te wywołały ożywioną 
dyskusję i wymianę poglądów.

Przedstawiciele naszej Izby zostali 
także zaproszeni przez wicedyrektora 
Sądu do obejrzenia gmachu sądu okrę
gowego w Cottbus i do zapoznania się
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z pracą tegoż sądu. Wicedyrektor Sądu 
przedstawił pokrótce przebieg procesów 
karnego i cywilnego w NRD.

Następne dwa dni pobytu, tj. 6 i 7 
września ub.r., miały charakter rekre
acyjny i poświęcone były zwiedzaniu 
miasta Drezna oraz pięknych okolic 
miasta Cottbus.

Przewodniczący Kolegium Cottbus 
podziękował w serdecznych słowach de
legacji naszej Izby za udział w ich uro
czystościach z okzaji 25-lecia NRD 
i złożył życzenia owocnej pracy zawo

dowej i szczęścia w życiu osobistym.
W odpowiedzi, dziękując za serdeczne 

przyjęcie i gościnność, wygłosili prze
mówienia przedstawiciele naszej Izby.

Stwierdzić należy, że spotkanie ad
wokatury poznańskiej z adwokaturą w 
Cottbus, niezależnie od wymiany po
glądów na tematy prawne i pracy ad
wokatury, przyczyniło się do nawiąza
nia przyjaznych kontaktów, które — 
przy kontynuowaniu spotkań — pogłę
bią się jeszcze bardziej.

2. Pobyt delegacji Poznańskiej Rady Adwokackiej w Czechosłowacji

Na zaproszenie Rady Adwokackiej w 
Brnie przebywała z rewizytą w dniach 
3, 4 i 5 listopada 1974 r. delegacja ad
wokatury poznańskiej w składzie: dzie
kan Rady Adwokackiej adw. Stanisław 
Maciejewski jako przewodniczący dele
gacji, mgr Przemysław' Karpiński, 
przedstawiciel KW PZPR w Pozna
niu, oraz adw. Marian Kokociński 
i adw. Lesław Runge.

W czasie swego pobytu delegacja 
Izby zapoznała się z działalnością i spo
sobem pracy zespołów (poradni adwo
kackich) w Brnie, Blansku, Zdarzę 
i Gotwaldowie oraz odwiedziła sądy 
i uczestniczyła w rozprawach. Pokazano 
pomieszczenia przeznaczone na zespoły 
adwokackie w nowo budowanych są
dach. Zespoły te były nowocześnie urzą
dzone i wyposażone w sprzęt technicz
ny, ułatwiający pracę adwokatów (mag
netofony, dyktafony, elektryczne ma
szyny do pisania). Delegacja naszej ad
wokatury przyjęta została przez kierow
nictwo Wydziału Administracyjnego 
Komitetu Wojewódzkiego KPCZ w’ 
Brnie.

Po spotkaniu w Komitecie Woje
wódzkim Partii odbyło się w salach 
Grand Hotelu w Brnie uroczyste posie
dzenie Rady Adwokackiej, na którym 
przewodniczący tejże Rady dr J. Sou- 
kop i dziekan adw. Maciejewski wy
głosili przemówienia obrazujące osiąg
nięcia adwokatury czeskiej i polskiej.

W spotkaniu tym wzięli udział także 
przedstawiciele władz i urzędów z pre
zesem Sądu Wojewódzkiego i z-cą pro
kuratora wojewódzkiego.

Delegaci zwiedzili wybudowany w 
czynie społecznym przez pracowników 
służby bezpieczeństwa tzw. „Dom Pro
filaktyki” przeznaczony dla organizo- 
wm:a imprez przez młodzież i dla mło
dzieży, aby tą drogą chronić i rato
wać młodzież od złych wpływów.

Delegacja adwokatów wielkopolskich 
spotkała się także z prezesem Naczel
nej Rady Adwokackiej dr Zdenkiem 
Hrazdirą podczas kursokonferencji ap
likantów z Czech i Słowacji w miej
scowości Żdar nad Sazawą. W czasie 
tego spotkania wymieniono doświadcze
nia wzajemne, dotyczące pracy zawodo
wej adwokatów i zasad pracy samo
rządu w obu krajach.

Prezes dr Zdenek Hrazdira prosił o 
przekazanie serdecznych pozdrowień dla 
Prezydium Naczelnej Rady Adwokac
kiej w Warszawie i osobiście dla pre
zesa NRA dra Zdzisława Czeszejki.

W drodze powrotnej gospodarze 
umożliwili naszej delegacji zwiedzanie 
zabytków Pragi.

Wizyta w Brnie przyczyniła się nie 
tylko do wzajemnej wymiany doświad
czeń zawodowych, ale także do umoc
nienia przyjaźni między adwokaturą 
czechosłowacką i polską.

adw. A. W oźnicki


